
Styrelsen informerar 
 

Styrelsemöte hölls den 19 juni hos Håkan Blennow, Falköping. 

Återkoppling till unghästtestet gjordes och vi kan åter igen vara nöjda med arrangemanget. 

Det är positivt med vardag och helg, domarna gjorde ett bra jobb och våra funktionärer fick 

tävlingarna att flyta på. Ett stort tack till alla som bidrog till ett lyckat arrangemang! Vi kan också 

konstatera att våra medlemmar visar upp väl förbereda och mycket fina hästar och vi delade ut sju 

stycken hoppdiplom och sex stycken gångartsdiplom. Vi kan konstatera att intresset att visa 

fyraåringarna kraftigt gått ned till så få anmälningar att vi inte genomförde kvalitetstävlan. 

Vi planerar för fölselekteringen på Råbäcks Egendom där vi hoppas att medlemmarna tar tillfället i 

akt att få möjlighet att komma med på auktionen på Flyinge och sälja sina föl. 

Vi är mitt uppe i planeringen av fölbedömningen och proposition har lagts ut, domare blir Eva 

Gudmundsson och plats är Grevagården. 

 


